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第一部分协议书

Part I Agreement 

委托人｛全称〉： 上海久炙光伏科技有限公司
Client (full name) : Shanghai Jiuzhi Solar Technology Co., Ltd. 
监理人｛全称〉：常州正衡电力工程监理有限公司
Supervisor (full name): Changzhou Zhengheng Power Engineering Supervision 
Co., Ltd. 

根据《牛华人民共和国合同法》、《中华人民共和国建筑法》及其他有关法律、 法规， 遵

循平等、自愿、公平和诚信的原则，双方就下述工程委托监理与相关服务事项协商一 致，

订立本合同。
This Contract is made and entered into by and between the foregoing parties in respect of the 

construction supervision and related services undermentioned on the principle of equality, 

voluntariness, fairness and good faith through consultation in accordance with the Contract

Law of the People ’s Republic of China, the Construction Law of the People ’s Republic of China

and other relevant laws and regulations. 

、 工程概况

I. Project overview

1. 工程名称： 福达（上海）食品有限公司915kW屋顶分布式光伏发电电站项目；

1. Project name: Foodstar (Shanghai) 915kW Rooftop distributed PV power

station Project; 

2. 工程地点： 上海金山区金百路 377 号：

2. Location: No. 377, Jinbai Road, Jinshan District,Shanghai;

3. 工程规模：

3. Project scale:

4. 工程概算投资额：／元。

4. Estimated investment: /yuan.

二、 词语限定

II. Definitions

协议书中相关词语的含义与通用条件中的定义与解释相同。

Words and expressions used in the Agreement shall bear the same definitions and interpretation 

as those defined in the General Conditions. 

－－－··、 组成本合同的文件
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Ill. Contract documents 

1. 协议书；

1 . Agreement; 

2. 建设工程监理委托书（由投资方直接委托监理单位〉；

2. Power of Attorney for Construction Project Supervision (direct entrust of the Supervisor by

the Investor) 

3. 监理服务大纲；

3. Outline of supervision services;

4. 专用条件：

4. Particular Conditions;

5. 通用条件：

5. General Conditions;

6. 附录， 即：

6. Appendixes, namely:

附录A 相关服务的范围和内容

Appendix A Scope and Content of Related Services 

附录B 委托人派遣的人员和提供的房屋、 资料、 设备

Appendix B Sta.ff, Houses, Materials and Equipment provided by the Client 

附录C监理人提供的设备

Appendix C Equipment provided by the Supervisor 

本合同签订后， 双方依法签订的补充协议也是本合同文件的组成部分。

Any supplementary agreement that is entered into by the two parties a负er the signing of the 

Contract is also a component of the Contract. 

二、 监理工程师

IV. Supervising Engineer

总监理工程师（非现场〉姓名： ，身份证号码：

Name of General Supervising Engineer(Non-Site): 

No.: 

现场监理工程师： 姓名： ， 身份证号码：

Name of Site Supervising Engineer: . ID Card No.: 

四、 签约酬金

飞己Contract Amount 
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签约酬金（大写）：含税价人民币莹忏伍侣元1在／夭／人（含税价剖，500. OOvuan／天／人）。

天数以监理工程师现场实际工作天数计算。

Contract amount (in words): RMB 1.SOOvuan/Dav/Person (VAT included) . The number of 

days is calculaled according to the actual working days of the supervision engineer 

包括：

Including: 

1. 监理正常工作酬金：

I .Regular supervision fee: 

2. 相关服务酬金：视工程情况另行约定。

2.Related service fee: Addit1onallv agreed based on Proiect.

其中：

Including: 

Cl) 施工调试阶段服务酬金：（己包含在签约薪酬中）。

( 1) Service fee during construction commissioning period: (included in Contract Amount).

(2）保修阶段服务酬金： 无此项服务内容。

(2) Service fee during warranty period：旦旦旦·

(3）其他相关服务酬金： 视投资方要求另行约定（不包括在签约酬金中）。

(3) O her related service fee: Additionallv agreed based on Investor’s reauirements (not

included in Contract Amount). 

六、 期限

VI. Term

L 监理期限： 自监理人员进场不超过豆立天， 超过5天及以上的临时或不可抗力的停

工， 应从监理工作天数中扣除。 如果监理，期限超过60天， 需报委托方审批通过

后， 方可延长监理期限。

I. Supervision period: Not more than 60 days since the supervising personnel's mobilization.

Any temporary or force majeure events exceeding 5 days or above shall be deducted from the

days of supervision. J f the supervision period exceeds 60 days, the period of supervision can’t

be extended until the client has approved the approval.

2. 相关服务期限：

2. Related service term:

(1）施工调试阶段服务期限自监理人员进场不超过60天。
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(1) Se川ce term of construction commissioning period: Not more than 60 davs since由e

suoervisine oersonnel ’s mobilization. 

(2）保修阶段服务期限： Z。

(2) Service term of warranty period：旦旦旦

(3）其他相关阶段服务期限：Z。

(3) Se川ce term of other related periods：旦旦ι

七、 双方承诺

Vil. Reciprocal Undertakings 

1. 监理人向委托人承诺，按照本合同约定提供监理与相关服务。

1. The Supervisor hereby agrees with the Client to perform the Supervision and Related

Services in confonnity with the provisions of the Contract. 

2. 委托人向监理人承诺，按照本合同约定派遣相应的人员， 提供房屋、资料、设备，并

按本合同约定支付酬金。

2. The Client hereby agrees with the Supervisor to provide appropriate personnel, facilities,

materials, equipment and the contract amount in conformity with the provisions of the Contract. 

八、 合同订立

VITI. Conclusion of Contract 

l. 订立时间： 2018年 月 国。

l . Date of signing: 

2. 订立地点：江苏省常州市武进区。

2. Place of signing: W叮m District, Changzhou City, Jiangsu Province

3. 本合同一式肆份， 具有同等法律效力， 双方各执煎份。

3. The Contract is made in quadruplicate, with each party holding two copies, and all copies

shall have equal legal validity. 

〈以下无正文）

(No text below) 
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